
országgyűlési képviselő

Országgyűlés Hivatala

lrornányszárn: 1 \ Jl /J 
Érkezett: 2018 Júl 1 l

Interpelláció

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az. Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014.
(II. 24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez

,,Mit tesz a magyar kormány, hogy ne csupán a hazai adőfizetőkre háruljon az unió déli
határainak védelme?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az. Európai Tanács 2018. június 28-i ülésének következtetései között azt olvashatjuk,
hogy a testület emlékeztette a tagállamokat az EU külső határainak uniós pénzügyi és dologi
támogatással megvalósítandó, hatékony védelmének jelentőségére. Ez a megállapítás nagyon
szép és jó, már csak az a kérdés, hogy mennyire vehető komolyan, és mi következik belőle a
jövőben.

A Jobbik mindig határozottan kiállt a magyar határ védelme mellett, amely a déli
határszakasz esetében egyet jelent az Európai Unió déli határainak, illetve a schengeni övezet
határának is a biztosításával. Minden kormányzati félrevezetési kísérlet és hazugságkampány
ellenére egyértelműen világossá tettük, hogy maximálisan támogatjuk a határvédő kerítés
megépítését, és márjóval a menekültválság előtt kifejeztük, hogy nagy hibának tartjuk az önálló
határőrség megszüntetését, és amennyiben rajtunk múlna, azonnal újra felállítanánk azt.
Egyszóval a határvédelem kérdésében a Jobbikra mindig is számíthattak a magyar polgárok, de
fizikai védelem mellett az sem utolsó szempont, hogy hosszútávon hogyan oldható meg
anyagilag Magyarország és az Európai Unió határainak védelme.

Úgyis feltehetnénk a kérdést, hogy a védelem összes költségét, vagyis a gazdagabb
nyugati országok polgárainak biztonságát is, egészében a magyar adófizetőknek kell-e
finanszíroznia? A mi válaszunk a kérdésre természetese az, hogy nem!



A médiában korábban elhangzott, hogy a magyar határvédelem többszáz milliárd forintos
költségének bizonyos részét a magyar kormány megpróbálja behajtani az Európai Unión. A

hírek azonban itt véget is értek, semmilyen információnk nincsen arról, hogy felvetés valóban

megtörtént volna ebben a kérdésben. Pedig alkalom az lett volna rá, elég az Európai Tanács

legutóbbi, 2018. június 28-i ülésére gondolnunk .
A probléma ráadásul nem csak Magyarországot érinti, hiszen több olyan ország is van,

amely hasonló anyagi nehézségekkel küzd, és nagy terhet jelent neki az illegális bevándorlás

elleni fellépés. Gondolok itt természetesen nem csak a szárazföldi, hanem a tengeri utakr a is,

hiszen az EU csak akkor tudja magát hatékonyan megvédeni, ha minden fronton harcol az
illegális migráció ellen, és úgy a tengeri, mint a szárazföldi határait megvédi, illetőleg

finanszírozza azok megvédését a szolidari tás jegyében.

Fentiek miatt kérdezem Miniszter Urat, hogy mikorra várható, hogy az Európai Unió teljes

egészében megfizeti a magyar adófizetőknek a külső határok védelmét?
Pontosan milyen lépéseket tett, illetőleg szándékozik tenni a kormány a fenti cél elérése

érdekében?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. július 11.

Tisztelettel, /,~~
dr. Staudt Gábor

Jobbik


